
Bestyrelsens beretning 2020  
  
Bestyrelsens beretning for 2020 er i den grad ramt af Covid-19 situationen, som har 
medført, at der stort set ikke har været nogle aktiviteter i det forløbne år.  
  
Der har derfor også kun været afholdt enkelte bestyrelsesmøder ligesom Covid-19 
restriktionerne har medført at grundejerforeningens ordinære generalforsamling ikke 
kunne afholdes i overensstemmelse med foreningens vedtægter og måtte udskydes til 
myndighedernes restriktioner tillod dette.  
Heldigvis blev det dog muligt at afholde årets vejfest, der forløb rigtigt fint og var en 
hyggelig aften. En stor tak til festudvalget for deres store arbejde med dette.  
Vores andre normale aktiviteter var desværre ikke mulige at afholde, men forhåbentligt 
kan vi tage revanche i år, nu hvor flere Covid-19 restriktioner bliver ophævet. 


